
■  Є ПИТАННЯ

Що краще: відремонтувати старий, чи звести новий?
Мешканці Квасилова забили на 
сполох через аварійний стан міс
цевого Будинку культури. Адже трі
щини у стінах, грибок та проблемна 
покрівля будівлі несуть потенційну 
небезпеку для майже 200 дітей, які 
займаються тут у 8 творчих гуртках.
-  В актовому залі нашого Будинку 

культури, -  розповів його директор Ми
кола БОБРИК, -  навіть опалення від
сутнє. Відповідно за холодної пори року 
у приміщенні без опалення з ’являється 
грибок. А тут же займаються діти, які ним 
дихають. Серед проблем -  перекриття 
другого поверху, занедбані аварійні го
рища, тріщини по всій будівлі. Попри це, 
до мене часто звертаються викладачі, які 
хочуть відкривати різні гуртки, адже є по
пит серед мешканців.

Відгукнувшись на звернення грома
ди, секретар Рівненської міської ради 
Віктор ШАКИРЗЯН разом зі старо
стою Квасилова Вітою КИСІЛЬОВОЮ 
та міською депутаткою від ГО «Рівне 
Разом» Світланою МАРЧУК побували 
у Квасилівському будинку культури, щоб 
на місці ознайомитися з усіма назрілими 
проблемами.

-  Ми дуже тісно співпрацюємо із ста
ростою Квасилова і мешканцями селища,
-  каже Світлана Марчук. -  Тому в Будинку 
культури вже не перший раз і знаю, що 
тут з дітьми займаються, ними опікують
ся. Є  ентузіасти, які переймаються своєю

справою, є безліч гуртків. Оглянувши бу
дівлю з секретарем Рівнеради перекона
ні, що так далі бути не може. її стан несе 
небезпеку для дітей. Ми приїхали, щоб 
розглянути всі можливі варіанти, аби у 
Квасилові невдовзі запрацював сучасний 
заклад культури.

Як вирішуватиметься проблема Ква- 
силівського будинку культури, наразі 
готового рецепта немає. Втім, секретар 
Рівнеради Віктор Шакирзян твердо стоїть 
на тому, що її необхідно розв’язати:

-  Приміщення збудоване на початку 
минулого століття як пожежне ДЕПО і зго
дом поспіхом переобладнане під заклад 
культури. Під впливом часу воно зазна

ло руйнувань. Головне питання нині: чи 
можуть тут знаходитися діти? Потрібно 
зрозуміти, чи ця будівля взагалі може 
безпечно експлуатуватись, а якщо може, 
то який термін. Квасилів -  частина нашої 
громади, тож ми не можемо допустити, 
щоб хтось постраждав внаслідок руйну
вання перекриття. Тут займається багато 
талановитих дітей, яким потрібно забез
печити комфортні та сучасні умови для 
всебічного розвитку.

З  огляду на це долю Квасилівського 
будинку культури визначатимуть експер
ти. Вони, обстеживши будівлю, нададуть 
свої рекомендації.
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